



Date: 01/03/2021
Ref: 2021/SIG/KSE/352

التاريخ: 2021/03/01
المرجع: 2021/SIG/KSE/352

Boursa Kuwait Company
Kuwait

السادة/ بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject : Disclosure of Material Information

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter from Book Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure form of material information.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure form of Material Information

2021/03/01		Date التاريخ
ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة Name of the listed company
A subsidiary of Alimtiaaz Investment Group Company, owned by 50.69%, tendered the lowest bid for the maintenance services of Kuwait Oil Company field roads network at North and West Kuwait with a value of KD 4,441,998 (four million four hundred and forty-one thousand nine hundred and ninety-eight Kuwaiti dinars) for a period of four years.	حصلت احدى الشركات التابعة للإمتياز والمملوكة بنسبة 50.69% على أقل الأسعار للمناقصة الخاصة بخدمات الصيانة لشبكة طرق حقول شركة نفط الكويت في شمال وغرب الكويت والتابعة لشركة نفط الكويت ، بقيمة 4,441,998 د.ك (أربعة ملايين وأربعمئة وواحد وأربعون ألف وتسعمائة وثمانية وتسعون دينار كويتي) لمدة أربعة سنوات.	المعلومة الجوهرية Material Information
The subsidiary is expected to achieve a profit margin of 2.0% - 4.0% of the contract value, considering that the profit margin is an estimate and is not fixed in light of the stages of the project, the implementation period, completion rates and the extent to which actual results are achieved after the full implementation of the project. The share of Alimtiaaz Investment Group of 50.69% is calculated from the net profit according to the estimated percentage completion.	من المتوقع أن تحقق الشركة التابعة نسبة هامش ربح قدرها 2.0% - 4.0% من قيمة العقد مع العلم ان نسبة هامش الربح المذكور هي نسبة تقديرية وغير ثابتة وتتغير صعوداً وهبوطاً على ضوء مراحل سير المشروع ومدة التنفيذ ونسب الانجاز ومدى تحقيق النتائج الفعلية بعد التنفيذ الكامل للمشروع علماً بأن حصة شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية البالغة 50.69% ، تحتسب من صافي الربح وفقاً لنسبة الانجاز المقدر.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة